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Vi bekrefter med våre underskrifter at møteboken er ført i samsvar med det som ble bestemt på møtet: 
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formannskapssekretær 
 
 
 
 
Bjørn Inge Gabrielsen 
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Protokollen er godkjent av driftsutvalget i møte nr            den 
Hovedutskrift sendes: 
Ordfører - Rådmann - Kommunalsjefer - Personalsjef - Økonomisjef 
Salten Kommunerevisjon 
Bibliotekene 
Lokal presse 
Politiske partier 
Gruppeledere 
 
Utskrift er foretatt den  04.03.10  
 

MERKNADER: 
 
Merknad til innkallingen: 

• Marlen Rendall Berg har ikke mottatt sakspapirene. Hun tar kontakt med posten. 
 
Merknader til dagsorden: 

• Jørn Stene (FL): 
1. Etterlyser sak ang. ressurstildeling skole. 
2. Ber om redegjørelse for restanse barnehagebetaling. 



3. Hvorfor er ikke sak ang. administrativ struktur til behandling i driftsutvalget? 
 
Dagsorden ble enstemmig godkjent. 
 
 
Svar på spørsmål: 
Jørn Stene:  
Pkt. 1: Utvalgsleder svarte. Saken vil bli behandlet på ekstraordinært møte 24.03.2010 kl. 10.00. 
Pkt. 2: Kommunalsjef utdelte notat ang. rutiner for innfordring. 
Pkt. 3: Kommunalsjef svarte. Ordfører og rådmann har sett på saken. De har sett på 
driftsutvalgets oppgaver. Dette er en overordnet sak. 
 
Saksliste 
Sak nr.: Sakstittel: 

011/10 GODKJENNING AV MØTEBOK 

012/10 DELEGERTE SAKER I PERIODEN 

013/10 REFERATSAKER I PERIODEN 

014/10 PLAN FOR AKTIVE HELSE - OG OMSORGSTJENESTER I FAUSKE 
FRAM MOT ÅR 2020. 

015/10 BOSETTING AV FLYKTNINGER I 2010 

016/10 KLAGE PÅ SØKNAD OM PARKERINGSKORT FOR 
FORFLYTNINGSHEMMEDE - B-SAK 

017/10 SØKNAD OM BOLIGFINANSIERING  B-SAK 
 
 
 
 
 
 
  



011/10: GODKJENNING AV MØTEBOK  
 
INNSTILLING : 

 
Vedlagte møtebok nr. 1/2010 godkjennes. 

 
 
DRIF-011/10 VEDTAK-  03.03.2010 

 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 
 
012/10: DELEGERTE SAKER I PERIODEN  
 
INNSTILLING : 

 
Delegerte saker tas til orientering. 

 
 
DRIF-012/10 VEDTAK-  03.03.2010 

 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 
 
013/10: REFERATSAKER I PERIODEN  
 
INNSTILLING : 

 
Refererte dokumenter tas til orientering. 

 
 
DRIF-013/10 VEDTAK-  03.03.2010 

 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 
 
014/10: PLAN FOR AKTIVE HELSE - OG OMSORGSTJENESTER I FAUSKE 
FRAM MOT ÅR 2020.  
 
INNSTILLING : 

 
1. Fauske kommunestyre vedtar at plan for ” Aktive helse – og omsorgstjenester fram 

mot år 2020 ” med tilhørende satsningsområder skal være førende for Fauske 
kommune innenfor helse – og omsorgsområdet. 

2. Beskrevne tiltak og endringer skal gjennomføres i løpet av en 4- årsperiode. 
3. Kommunestyret ønsker å opprette en stilling som ”omstillingsleder” i samme tidsrom 

for å sikre at gjennomføringen blir vellykket.  
 
 



ELD-002/10 VEDTAK-  25.02.2010 
 
Bernt Kristiansen foreslo: 
Fauske Eldreråd støtter innstilling til vedtak med følgende merknader: 
 
Fauske Eldreråd støtter Fagforbundet i at sikringsbestemmelsen i resultatmål 18 bør 
tallfestes. Resultatmål 18 er ført opp under Satsningsområde 3 (hjemmebasert omsorg), 
men en slik sikringsbestemmelse er minst like viktig for brukerne under Satsningsområde 
6 (omsorgsboliger). Det disponible beløp skal være til bruk for utgifter ut over strengt 
nødvendig livsopphold. Den enkelte bør ha noe til overs når husleie, mat og medisiner er 
betalt, for å få en verdig alderdom. Beløpets størrelse fastsettes av kommunestyret og 
reguleres i de årlige budsjetter i forhold til pris og utgiftsøkninger i samfunnet. 
 
Fauske Eldreråd er i likhet med kommunelegen i tvil om at den skisserte reduksjon av 
sykehjemsplasser er mulig. Det er først når de alternative tilbud, hjemmetjenester, 
omsorgsboliger og bokollektiver er fullt utbygget og innarbeidet, at det vil vise seg om 
det kan reduseres på sykehjemsplassene. Eldrerådet er enig i at bruk av sykehjemmet til 
langtidsopphold bør reduseres og at sykehjemsplassene må innrettes i større grad mot 
korttidsopphold, så som avlastning, rehabilitering og mottak av pasienter fra sykehus m.v. 
Langtidsopphold som ”pasient” på sykehjem for personer som ikke er syke, men har 
behov for omsorg og tilsyn er ikke en god løsning. 
 
Dersom det på sikt skulle vise seg at sykehjemsplasser blir overflødige, bør disse kunne 
danne grunnlag for etablering av et Distriktsmedisinsk senter (DMS). 
Fauske kommune bør arbeide aktivt for å få til et DMS. Det vil være nødvendig å 
samarbeide med nabokommuner for å få et tilstrekkelig befolkningsgrunnlag for dette. 
 
Karin Rugås foreslo: 
Fauske Eldreråd støtter innstilling til vedtak med følgende merknader: 
 
Eldrerådet ser mange positive tiltak i planen for aktive helse og omsorgstjenester. Bruker 
og tjenestekontor er et godt tiltak blant annet, men Eldrerådet etterlyser utbygging og 
drift av demensboliger i Fauske sentrum. Hva med omsorgsboliger i Sulitjelma? 
Eldrerådet viser til K-styrets enstemmige vedtak av 5. oktober 2006 om å bygge 20 nye 
institusjonsplasser i Valnesfjord til erstatning for Fauske Bygdeheim, hvor er de? 
 
Eldrerådet vil på det sterkeste advare at kommunen bygger ned institusjonsplassene da vi 
vet at det er et stort behov for disse i dag. Det vil kunne medføre en utrygghet/usikkerhet 
blant den eldre befolkningen i Fauske og det fortjener de ikke. 
 
 
Ved votering ble en enstemmig enig om følgende: 

Eldrerådet støtter rådmannens innstilling til vedtak. 
Eldrerådet er  enig om å sende begge forslagene til meknader uavkortet videre 
som et nytt punkt 4 med underpunktene  4.1 og 4.2 . 

 
ELD-002/10 ENDELIG VEDTAK-  25.02.2010 
 



1. Fauske kommunestyre vedtar at plan for ” Aktive helse – og omsorgstjenester fram 
mot år 2020 ” med tilhørende satsningsområder skal være førende for Fauske 
kommune innenfor helse – og omsorgsområdet. 

2. Beskrevne tiltak og endringer skal gjennomføres i løpet av en 4- årsperiode. 
3. Kommunestyret ønsker å opprette en stilling som ”omstillingsleder” i samme tidsrom 

for å sikre at gjennomføringen blir vellykket.  
4. Følgende merknader fra Bernt Kristiansen/4.1 og Karin Rugås/4.2 sendes uavkortet 

til den videre politiske behandling av PLAN FOR AKTIVE HELSE - OG 
OMSORGSTJENESTER 
 
4.1  
Fauske Eldreråd støtter Fagforbundet i at sikringsbestemmelsen i resultatmål 18 bør 
tallfestes. Resultatmål 18 er ført opp under Satsningsområde 3 (hjemmebasert 
omsorg), men en slik sikringsbestemmelse er minst like viktig for brukerne under 
Satsningsområde 6 (omsorgsboliger). Det disponible beløp skal være til bruk for 
utgifter ut over strengt nødvendig livsopphold. Den enkelte bør ha noe til overs når 
husleie, mat og medisiner er betalt, for å få en verdig alderdom. Beløpets størrelse 
fastsettes av kommunestyret og reguleres i de årlige budsjetter i forhold til pris og 
utgiftsøkninger i samfunnet. 

 
FauskeEldreråd er i likhet med kommunelegen i tvil om at den skisserte reduksjon av 
sykehjemsplasser er mulig. Det er først når de alternative tilbud, hjemmetjenester, 
omsorgsboliger og bokollektiver er fullt utbygget og innarbeidet, at det vil vise seg 
om det kan reduseres på sykehjemsplassene. Eldrerådet er enig i at bruk av 
sykehjemmet til langtidsopphold bør reduseres og at sykehjemsplassene må innrettes 
i større grad mot korttidsopphold, så som avlastning, rehabilitering og mottak av 
pasienter fra sykehus m.v. 
Langtidsopphold som ”pasient” på sykehjem for personer som ikke er syke, men har 
behov for omsorg og tilsyn er ikke en god løsning. 
 
Dersom det på sikt skulle vise seg at sykehjemsplasser blir overflødige, bør disse 
kunne danne grunnlag for etablering av et Distriktsmedisinsk senter (DMS). 
Fauske kommune bør arbeide aktivt for å få til et DMS. Det vil være nødvendig å 
samarbeide med nabokommuner for å få et tilstrekkelig befolkningsgrunnlag for 
dette. 

 
4.2  
Eldrerådet ser mange positive tiltak i planen for aktive helse og omsorgstjenester. 
Bruker og tjenestekontor er egt godt tiltak blant annet, men eldrerådet etterlyser 
utbygging og drift av demensboliger i Fauske sentrum. Hva med omsorgsboliger i 
Sulitjelma? 
Eldrerådet viser til K-styrets enstemmige vedtak av 5. oktober 2006 om å bygge 20 
nye institusjonsplasser i Valnesfjord til erstatning for Fauske bygdeheim, hvor er de? 
 
Eldrerådet vil på det sterkeste advare at kommunen bygger ned institusjonsplassene 
da vi vet at det er et stort behov for disse i dag.Det vil kunne medføre en 
utrygghet/usikkerhet blant den eldre  befolkningen i Fauske og det fortjener de ikke. 

 
 
FUN-003/10 VEDTAK-  01.03.2010 



 
Innstilling enstemmig vedtatt. 

 
 
AMU-005/10 VEDTAK-  02.03.2010 

 
 Innstillingen ble enstemmig vedtatt 

 
 
DRIF-014/10 VEDTAK-  03.03.2010 

 
Jørn Stene (FL) foreslo: 
Driftsutvalget er positiv til planens visjon/målsetning om at Fauske kommune skal gi 
et enda bedre tilbud innenfor helse- og omsorgstjenesten, med en dreining til mer 
hjemmebaserte tjenester, og bokollektiv med heldøgns bemanning. Driftsutvalget er 
også innforstått med at dette er en overordnet plan som skal ”stake” ut kursen for 
fremtidens utfordringer innenfor dette området. Driftsutvalget kan imidlertid ikke 
anbefale kommunestyret å fatte prinsipielle vedtak om nedbygging av 
institusjonsplasser før vesentlige avklaringer er gjort. Heri blant annet: 
- En tildelt sykehjemsplass i dag gir den enkelte bruker en lovmessig rettighet til alle 

tjenester, uavhengig av den enkeltes økonomiske inntekt/situasjon. Ved en 
overgang til mer hjemmebaserte tjenester hvor bruker skal betale for de enkelte 
tjenester, kan man da risikere at man får et klasseskille når det gjelder 
omsorgstjenestene mellom de som har en god økonomisk situasjon og de som har 
en mindre god. 

- Når det gjelder skissen til den fremtidige ”helse- og omsorgstrappa” så er det en 
ideell målsetting, men skissen gir ikke svar på vesentlige spørsmål. Hva inneholder 
de enkelte trappetrinn, hvor er legenes og fysioterapeutenes tilstedeværelse i de 
enkelte trappetrinn, hvordan skal avlastning i bolig, som er et meget viktig tiltak, 
fungere. Hvordan skal Fauske kommune klare å øke bemanningen innenfor de 
enkelte trappetrinn, noe som er helt nødvendig for å oppnå den ideelle målsetting. 

- I trappetrinn fremkommer det et ”trinn” som heter ”Bolig med heldøgns 
bemanning”. Hva er dette? Er det meningen at bruker skal bo i sin egen bolig og at 
det skal være heldøgns bemanning der. Neppe. Driftsutvalget oppfatter at det her 
menes et ”bokollektiv med heldøgns bemanning”. Et slikt tiltak, dersom det gir 
bruker den nødvendige service og trygghet uavhengig av den enkeltes økonomiske 
situasjon, vil være bra. Det vil imidlertid være et stort økonomisk løft for 
kommunen å gjennomføre. 

- Som tidligere uttalt, planens visjon/målsetting er god, men planen tar ikke for seg 
og belyser de store økonomiske utfordringer for å gjennomføre planen. 
Driftsutvalget mener at før vedtak om å redusere antall institusjonsplasser kan 
fattes, så må forpliktende vedtak fattes når det gjelder: 

- Økonomiske og bemanningsmessige konsekvenser for gjennomføring av 
planen. 

- Helsetunets og sykehjemmets fremtidige plass. 
- Bygging av Bokollektiv med heldøgns bemanning i Valnesfjord. 
- Bygging av omsorgsboliger i Sulitjelma. 

 



Med henvisning til alle de uklarheter om ligger i planen, og de punkter som 
driftsutvalget har påpekt, så utsettes saken og returneres til rådmannen for nærmere 
utredning. 
 
FL’s utsettelsesforslag ble forkastet med 6 mot 3 stemmer. 
 
 
Jørn Stene (FL) fremmet eldrerådets vedtak: 
1. Fauske kommunestyre vedtar at plan for ” Aktive helse – og omsorgstjenester fram 
mot år 2020 ” med tilhørende satsningsområder skal være førende for Fauske 
kommune innenfor helse – og omsorgsområdet. 
2. Beskrevne tiltak og endringer skal gjennomføres i løpet av en 4- årsperiode. 
3. Kommunestyret ønsker å opprette en stilling som ”omstillingsleder” i samme 
tidsrom for å sikre at gjennomføringen blir vellykket.  
4. Følgende merknader fra Bernt Kristiansen/4.1 og Karin Rugås/4.2 sendes uavkortet 
til den videre politiske behandling av PLAN FOR AKTIVE HELSE - OG 
OMSORGSTJENESTER 
 
4.1  
Fauske Eldreråd støtter Fagforbundet i at sikringsbestemmelsen i resultatmål 18 bør 
tallfestes. Resultatmål 18 er ført opp under Satsningsområde 3 (hjemmebasert 
omsorg), men en slik sikringsbestemmelse er minst like viktig for brukerne under 
Satsningsområde 6 (omsorgsboliger). Det disponible beløp skal være til bruk for 
utgifter ut over strengt nødvendig livsopphold. Den enkelte bør ha noe til overs når 
husleie, mat og medisiner er betalt, for å få en verdig alderdom. Beløpets størrelse 
fastsettes av kommunestyret og reguleres i de årlige budsjetter i forhold til pris og 
utgiftsøkninger i samfunnet. 
 
FauskeEldreråd er i likhet med kommunelegen i tvil om at den skisserte reduksjon av 
sykehjemsplasser er mulig. Det er først når de alternative tilbud, hjemmetjenester, 
omsorgsboliger og bokollektiver er fullt utbygget og innarbeidet, at det vil vise seg om 
det kan reduseres på sykehjemsplassene. Eldrerådet er enig i at bruk av sykehjemmet 
til langtidsopphold bør reduseres og at sykehjemsplassene må innrettes i større grad 
mot korttidsopphold, så som avlastning, rehabilitering og mottak av pasienter fra 
sykehus m.v. 
Langtidsopphold som ”pasient” på sykehjem for personer som ikke er syke, men har 
behov for omsorg og tilsyn er ikke en god løsning. 
 
Dersom det på sikt skulle vise seg at sykehjemsplasser blir overflødige, bør disse 
kunne danne grunnlag for etablering av et Distriktsmedisinsk senter (DMS). 
Fauske kommune bør arbeide aktivt for å få til et DMS. Det vil være nødvendig å 
samarbeide med nabokommuner for å få et tilstrekkelig befolkningsgrunnlag for dette. 
 
4.2  
Eldrerådet ser mange positive tiltak i planen for aktive helse og omsorgstjenester. 
Bruker og tjenestekontor er egt godt tiltak blant annet, men eldrerådet etterlyser 
utbygging og drift av demensboliger i Fauske sentrum. Hva med omsorgsboliger i 
Sulitjelma? 
Eldrerådet viser til K-styrets enstemmige vedtak av 5. oktober 2006 om å bygge 20 
nye institusjonsplasser i Valnesfjord til erstatning for Fauske bygdeheim, hvor er de? 
 



Eldrerådet vil på det sterkeste advare at kommunen bygger ned institusjonsplassene da 
vi vet at det er et stort behov for disse i dag.Det vil kunne medføre en 
utrygghet/usikkerhet blant den eldre  befolkningen i Fauske og det fortjener de ikke. 
 
 
Innstillingen ble vedtatt med 6 mot 3 stemmer avgitt for FL’s forslag. 
 
 
INNSTILLING TIL PARTSAMMENSATT UTVALG: 
1. Fauske kommunestyre vedtar at plan for ” Aktive helse – og omsorgstjenester fram 

mot år 2020 ” med tilhørende satsningsområder skal være førende for Fauske 
kommune innenfor helse – og omsorgsområdet. 

2. Beskrevne tiltak og endringer skal gjennomføres i løpet av en 4- årsperiode. 
3. Kommunestyret ønsker å opprette en stilling som ”omstillingsleder” i samme 

tidsrom for å sikre at gjennomføringen blir vellykket.  
 
 
015/10: BOSETTING AV FLYKTNINGER I 2010  
 
INNSTILLING : 

 
Fauske kommune vil for 2010 holde seg til tidligere vedtatt bosettingstall på 18 nye pluss 
eventuelle familiegjenforeninger.  

 
 
DRIF-015/10 VEDTAK-  03.03.2010 

 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
 
INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET: 
Fauske kommune vil for 2010 holde seg til tidligere vedtatt bosettingstall på 18 nye 
pluss eventuelle familiegjenforeninger.  

 
 
016/10: KLAGE PÅ SØKNAD OM PARKERINGSKORT FOR 
FORFLYTNINGSHEMMEDE - B-SAK  
 
 
DRIF-016/10 VEDTAK-  03.03.2010 

 
FRP/H/SP/V’s forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
VEDTAK: 
Klagen tas til følge. 

 
 
017/10: SØKNAD OM BOLIGFINANSIERING  B-SAK  
 
 
DRIF-017/10 VEDTAK-  03.03.2010 

 



Fellesforslaget ble enstemmig vedtatt. 
 
 
VEDTAK: 
I dette helt spesielle tilfelle tas klagen til følge. 
 
I forhold til opprinnelige søknad. 

 



 

 
 
 
 
 
 
 
 


